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PROTOKÓL, NR 28/05
z nqSIEDzENIA KqMISJI oSw,ery, KULTURv, zDRowa I opIEKI

SPOLECZNEJ
ODBYTEGO DNIA 27 STYCZNIA 2OO5 ROKU

Komisja w skladzie wg listy obecnoéci stanowiqcej za\4cznrk do niniejszego protokolu
rozpocz$a posiedzenie o godz. I l:15. Na posiedzeniu byli równiez obecni: Z-caBurmistrza -

p. S. Nowak, Kierownik Zespolu Obstugi Szkol i Przedszkoli - p J. Robak, Naczelnik
Wydzialu Oéwiaty, Kultury, Sportu i Promocji - p. M. Koémider, Ksiqgowa z ZOSTP - p. D.
Mor4g iPrzedstawiciel z Cechu Rzemiosl Ró2nych * p. A. Zimoch.

Porz4dek posiedzenia po drobnych zmianach wprowadzonych przez p. Przewodniczecego
Komisji J. Zipbiñskiego byl nastgpuj4cy.

1. Analiza projektu budzetu miasta i gminy Jgdrzejów na 2005 rok w zakresie
merytorycznej kompetencj i Komisj i.

2. Organizacja wypoczynku dla dzieci i mlodziezy podczas ferii zimowych 2005.
3. Opracowanie sprawozdania zpracy Komisji w 2004 roku.
4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2005 rok.
5. Sprawy ró2ne.

Ad 1 .
Pan Pr¿ewodnicz4cy J. Zipbiñski poprosil p. Kierownika ZOSiP J. Robaka o przedstawienie
sltuacji w budzecie na zadania oéwiatowe na 2005 rok.
Przedstawiona przez p. Kierownika analiza projektu budzetu na zadania oSwiatowe w 2005
roku stanowi zal4cznlk do niniejszego protokolu.
Pan Przewodniczqcy spytal p. Kierownika ile brakuje lqcznie na wydatki rzeczowe" FSS,
place w gimnazjum, szkolach podstawowych, tak, aby ten budzet w pelni zaspokajal potrzeby
oÉwiaty?
Pan Kierownik Robak odpowiedzial, ze na gimn azja - 480.000 zl., na szkoly podstawowe -

669. 000 zl., co ogolem daje kwotp - I . 1 49. 000 zl.
Pan PrzewodniczAcy Zipbiúski spytat p. Burmistrza Nowaka o to, jakie przeslanki
przemawialy za stworzeniem projektu budzetu zupelnie oderwanego od rzeczywistoéci?
Spytal tez, jakie p. Burmistrzwidzi mo2liwoÉci zmian, aby ten budZet stal sig realny?
Pan Burmistrz Nowak odpowiedzial, 2e to Rada musi sig zastanowió gdzie oszczgdzió, z
cze-qo wzi4ó. aby na oéwiatg nie brakowalo. Powiedzial, 2e nie moZe jednoznacznie
odpowiedzieó, 2e po to jest to posiedzenie, aby ustalió jakieS sposoby wyjécia.
Pan A. Hatny powiedzial, ze Burmistrz nie podejmuje decyzji jednoosobowo. Spytal on, czy
projekt budzetu bgdzie tematem obrad i zmian, czy mo2e p. Burmistrz bgdzie go chcial
przedstawió Radzie w obecnej formie?
Pan Burmistrz Nowak powiedzial, 2e jest to pierwsze posiedzenie Komisji, bgd4 sig
odbywaly posiedzenia pozostalych komisji, w tym Komisji Budzetu. Bqdq dokonywane
korekty, ale jest pewien budzet, w którym trzeba sig zamknqó.
Pan A. Hatny powiedzial, 2e ten projekt nie odpowiada rzeczywistosci i musz4 w nim zajÉé
pewne korekty.
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Pan A. Biaty powiedzial, ze projekt ten byl przygotowany duzo wczeéniej i on nie wyobraza
sobie, aby byl przygotowywany bez udzialu p. Kierownika Robaka i p. Naczelnika Koémidra.
Spytal wymienionych panów skqd sie wzifi taki anormalny budzet w zakresie oéwiaty, czy
nie reagowali na to, czy moze Burmistrz nie sluchal ich projektów?
Pani Ksiggowa Mor4g! ,,fly jako Gminny Zespol wywi4zaliémy sig w terminie" zlozyliimy
pierwsze projekty budzetu, wszystkie materialy zostaly zebrane od dyrektorów
poszczególnych szkól i przedszkoli. Ja na podstawie tych projektów zrobilam cale
zestawienia" przygotowalam plany jednostkowe wraz z wyliczeniem wynagrodzen na
poszczególne szkoly, l4cznie z wynagrodzeniem zasadniczym. Ja to wszystko zNo2ylam
zgodnie z terminem i to znajdowalo sig w Urzpdzie."
Pan A. Wójcik powiedzial, 2e na kaLde zmiany w tym bud¿ecie Burmistrz musi wyrazió
zgodq.
Pan Przewodnicz4cy Zipbiúski przypomniat, ze Komisja w jednym z wnioskéw z roku 2004
zapisala. opracowanie planu restrukfuryzacji szkolnictwa. Byl to wniosek skierowany do p.
Burmistrza. Komisja w 2003 roku wnioskowala równiez o racjonalizacjg sieci szkóI. Kiedy
byl przygotowany projekt i byl wnoszony na sesjg Rady Miejskiej, fo dzialah Komisji nie
wsparla koalicja. O tym trzeba otwarcie mówió.
Pani J. Szreniawa spytala p Wójcika, czy jako Przewodnicz1cy Komisji Budzetu bral udzial
w przygotowaniu projektu budzetu?
Pan A. Wójcik odpowiedzial, 2e nie bral udzialu, bo jest to zadanie Burmistrza. Projekt,
ktéry Burmistrz opracowuje powinien zostaó skonsultowany ze wszystkimi komisjami. Ten
projekt budzetu, zaopiniowany przez RIO jest juZ aktem prawnym, który ma okreilon4
procedurg dal szego postgpowania.
Pani J. Szreniawa spytala czy sq zatrudnieni nauczyciele emeryci?
Pan Kierownik Robak: ,,u nas nie ma przypadku osoby, która jest na emeryturze i jest

zatrudniona. Ja mogg o tym nie wiedzieó, bo nauczycieli zatrudnia i zwalnia dyrektor szkoly."
Pani E. Ptasznik: ,,sytuacja ta powinna budzió wstyd. KaLda szkola ma pobozne |yczenia,
ale generalnie, jezeli chodzi o place, o ten próg, 2e bgd4 awanse, o ten próg, 2e bgdzie
zwigkszona liczba godzin wychowania ñzycznego, to nie mozna tego nie wzi4ó pod uwagp.
Ja rozumiem, 2e zawsze nad budzetem sq dyskusje, ale tu zenuj4ce jest tak wiele nowych
zapisów. My jako Komisja mozemy tylko wnioskowaó. OszczgdnoSci szukajq wszyscy.
Proszp powiedzieó panie Burmistrzu, w jaki sposób panowie Burmistrzowie rozmawialiécie z
Kierownikiem Robakiem i Naczelnikiem Ko3midrem pod k4tem wniosków wysunigtych
przez Komisjp? Czy wy panowie jesteécie skonfliktowani ze sob4 czy nie mozecie sig
porozumieó w tym temacie? Dla mnie porozumienie na szczeblu sluzbowym musi
pr zekr aczaó wszelkie granice. "
Pan Burmistrz Nowak: ,,trudno mi odpowiadaó, n¿ pewno nie jesterímy skonfliktowani,
Pafrzqc caloSciowo s4 inne komisje, inne dziaiy i o nich te|trzeba mySleó. Jest to w dalszym
ci4gu projekt i to paistwo decydujq o tym, jak4 ostateczn4 wersjg projekt przybierze."
Pan Przewodnicz4cy Zigbiriski: ,,panie Burmistrzu jest to projekt zupelnie nie realny. Ja
rozumiem, ze brakuje 100.000 zl i my szukamy sk4d te pieni4dze zabraé, natomiast nie
rozumiem, 2e fworzy sig bubel i doprowadza do tego, ze dyrektor gimnazjum nie mo2e oddaó
w styczniu rachunku za energig elektryczn4 czy za wggiel, bo nie mamy érodków na ten cel
2adnych. Ja ubolewam, 2e nie ma p. Burmistrza, ale musimy to jakoé rozgryáó."
Pan A. Wójcik powiedzial, 2e w tych dyskusjach powinna uczestniczyó pani Skarbnik, która
jest wspolautorem projektu budzetu. Pan Burmistrz, decyduj4c sig na taki zapis, musial
wiedzieó, ze pienigdzy na oéwiatg w pewnym ok¡esie braknie i oéwiata popadnie w-
zadluzenie.
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Pan A. Biaty spytal p. KoÉmidera, czy p. Burmistrz rozmawial z nim i p. Robakiem odnoÉnie
budzetu na oéwiatq. czy mohe zadecydowal sam, 2ebgdzie on taki jak * 2004 roku? Poprosil
pana KoÉmidera o zabranie glosu w tej sprawie.
Pan M. KoSmider powiedzial, 2e zostal zaproszony do zabrania glosu w innej sprawie. le2eli
chodzi o finanse, to jest Dzia\ Ksipgowv, jest p. Robak odpowiedzialny za ftnanse. Z iego
strony budzet byl przygotowywany w zakresie sportu, kultury, profilaktyki i przeciwdziaLan\a
alkoholizmowi.
Pan A. Hatny powiedzial zeby daó szanse Burmistrzowi na poprawienie tego budzetu,
poniewaz byl on przygotowywany duzo wczesniej i Burmistrz nie mógl pewnych rzeczy
przewidziec.
Pan Burmistrz Nowak: ,,dlatego wlaénie prosiliimy zeby sesja odbyta siq w lutym, a nie w

styczniu, aby byl czas na konsultacje w poszczególnych komisjach. Maj4c na uwadze
potrzeby calego bud2etu prosimy o podpowiedzi, to na pewno nie jest wersja ostateczna."
Pan A. Wójcik stwierdzil, ze rozbieznoSó migdzy p. Burmistrzem Nowakiem a p.
Kierownikiem Robakiem moglaby wynosió 100.000 zl, maksymalnie 200.000 zl, ale nie
1.200.000 zt.
Pan Przewodnicz4cy Zigbiñski zaproponowal 2eby na dziei dzisiejszy te dyskusjg
zakohczyc. skierowaó wniosek do p. Burmistrza i spotkaó sig w innym terminie, kiedy bgdzie
obecny p Burmistrz i p. Skarbnik.
Pan R. Dzwonek powiedzial, ze dopóki nie zostanq zlikwidowane szkoly, które przynosz4
naszej gminie najwipksze straty, to ten problem bedzie wystppowal co roku.
Pan Przewodnicz4cy: ,,wnioskuie do p. Burmistrza o przvgotovanie zmian do oroiektu
butlietu, abv budiet ten w oelni pokrywal potrzebv oiwiatv na terenie sminv. Kto z paústwtt

rsdnvch iest z.a tvmwnioskiem?"

Wniosek zostal przyj gty j ednogloónie.

Po glosowaniu p. Przewodniczqcy Zigbiúski oglosil 5 min. przerwy.
Po przerwie pan A. Hatny zslosil dq p. Burmistrza wniosek o prz,edstna'íenie stanu

zütrudnienia í,e wszvstkich iednostkach organizucvinvch Gminv, z wvszczegélnieniem
prac ou'ników udministrucv i nvch i obslu gí

Wniosek zostal przyj gty j ednoglo5nie.

Ad 2.
Pan Przewodnicz4cy poprosil p. Naczelnika KoSmidera o przedstawienie programu zajgó
dla dzieci i m\odzie|y podczas ferii zimowych 2005. Program przedstawiony przez pana
Naczelnika stanowi zalqeznik do niniejszego protokolu.
Pan Burmistrz Nowak powiedzial, 2e gdyby trzeba bylo, to zorganizowane zostanie
lodowisko. Byly prowadzone wstgpne rozmowy w tej sprawie ze Spoldzielniq Mieszkaniowq
która zadeklarowala sig usypaó okreSlone waly.

Ad 3.
Pan Przewodnicz4cy Zigbiñski odc4rtal. sprawozdanie z pracy Komisji Oéwiaty, Kultury,
Zdrowia i Opieki Spolecznej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie w roku 2004, a nastqpnie sp¡al
czlonkéw Komisji, czy malqjakieÉ pytania.
Pytaú nie zgloszono.

Ad 4.
Wprowadzono pewne zmiany do planu pracy Komisji 22004 roku.
Pan Przewodnicz4cy Zigbiñski zaproponowal, aby sprawozdanie z dzialalnoéci Kawiarenki
lnternetowej zast4¡lió sprawozdaniem z dzialalnoÉci Domu Kultury.
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Zaproponowal tez, aby to sprawozdanie zrobió w listopadzie, a zaplanowan4 w tym terminie
organizacjp wypoczynku dla dzieci i mlodzie2y w okresie ferii zimowych przenie$ó na
styczei. Postawil wiec wniosek o worowadzenie do olanu orscv Radv Mieiskiei punktu nod
tvtulem: *Sprawozdanie z dzialalnoÉci Domu Kuhurv."
Odbylo sig glosowanie w tej sprawie.

Wniosek zostal przyj gty j ednogloSnie.

Pani Ptasznik zaproponowala zeby w marcu dopisaó pkt.3 dotyczqcy przedstawienia planu
dzialania Komisji ds. Racjonalizacji Sieci Placówek OÉwiatowych na terenie Gminy.
Pan Przewodnicz4cy: ,,w pai:dzierniku mieliSmy problem ludzi bezdomnych, dzieci z rodzin
patologicznych i biednych oraz spotkanie z przedstawicielami organizacji i placówek
oSwiatowych na tematy pozyskania érodków z unijnego programu Profilaktyki i
Rozwiqzywania Problemów Alkoholowych. CzpSó pierwsza zostala zrealizowana, a co do
drugiej czgsci, to nie bardzo wiedzialem jak ten problem rozwi4zac. Kluby róZnie to traktuja.
Wiem, 2e jeszcze w styczniu nie bylo sprawozdania z wykorzystania tych érodków. W lutym,
kiedy mamy dzialalnoéó klubów sportowych w Gminie, sprawozdania z wykorzystania
Érodków gminnych, równiez ujqó te Érodki. Srodki teteí s4 zapisane w budzecie Gminy."

Wipcej zmian nie zgloszono.

Ad 5.
Pan A. Biaty: ,,p. Burmistrzu, czy jest jakié postep w sprawie Poradni Leczenia UzaleLnieh?
Jest to bowiem bardzo wazna sprawa."
Pan Burmistrz Nowak: ,jest postQp, jest Wojewódzki Oérodek Terapii Uzaleznien od
Alkoholu i Wspótuzaleinienia. Rozmowy ze Szpitalem w Morawicy sq bardzo daleko
posunigte, w drodze ju2 jest porozumienie do zatwierdzenia pomigdzy Narodowym
Funduszem Zdrowia, Starostwem Powiatowym i Urzgdem Miejskim. Powstanie placówka
jako przychodnia, bedaca jakby fili4 Wojewódzkiego Oérodka Terapii Uzalelnieh i
prowadzon a przez ten2e Oérodek."
Pan Biaty spytal kiedy to sip stanie?
Pan Burmistrz Nowak: ,,termin trudno podaó, ale myÉlp, ze niedlugo. Rozmowy jezeli
chodzi o lokale pozostajq bez zmian. Jest to nowy podmiot, bgdzie wipc potrzeba odebrania
przez Sanepid, czy spelniajq wymogi, ale chyba nie bgdzie przeciwwskaza'h. O3rodek Terapii
Uzale2nieh juL ma kontrakt z NFZ i zostanie mu udzielona pomoc finansowa. Jest to
przychodnia specjalistyczna, w zwiqzku z czym wystgpowaliémy do pana Starosty, aby to
byla przychodnia o zasipgu powiatowym i aby próbowal wplyn4ó na wójtów i burmistrzów
pozostalych gmin o dofinansowanie. Zostala ju|zatwierdzona lista tych, którzy orzekaé mog4
- psychiatrów i psychologów, Listy te zostaly wyslane do sedów, my wystzu)imy do s4du
niech nam podadzq tych, do których wyst4¡lió moZemy, podpiszemy z nimi umowy o
prowadzenie orzecznictwa.
Pani Szreniawa spytata na jakiej podstawie zostali powolani czlonkowie Kapituly?
Pan Wójcik odpowiedzial,2e uchwal4 poprzedniej Rady lub jeszcze wczeéniejszej.
Pani Ptasznik powiedziala, 2e jest to niedemokratyczne. Powinni tam byé np.
przewodniczqcy Klubów, przewodnicz4cy Rady, ktoÉ z ciala i organizacji spolecznych, a nie
tylko sami radni.
Pan Przewodnicz4cy Zigbiiski spytal p. SzreniawQ, azy chce postawió wniosek w sprawie
zmiany i rozszerzenia skladu Kapituly?
Wspólnie radni doszli do wniosku, 2e nie jest to mozliwe na tym posiedzeniu, konieczne jest
bowiem przygotowanie sip do tego tematu.
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Pani Ptasznik powiedziala. 2e zwrocil sig do niej Zwia¿.ek Kombatantów, który chce wydaó
katalog pt. ,,Tablice, krzyie, mogily, groby, mauzolea tym, co oddqli 2ycie za niepodleglq
Ilzeczypospolitq". Prosz4 o przyznanie im 3.000 zl naten cel. Pani Ptasznik ze swej strony
równiez prosila o poparcie dla tego wniosku, poniewa2 jest to wspaniala promocja
Jqdrzejowa. Zglosila utniosek o poparcie proibv Kombatantów i przvznanie im w budiecie
tvch 3.000 zl, o które oroszu
Odbylo siq glosowanie w tej sprawie.

Wniosek zostal przyj €ty j ednoglo5nie.

Pani Ptasznik: ,, powstala nowa droga, wlaéciwie ulica do Euroubojni i prawdopodobnie ma
ona nosió nazwg Korfantego - Kierownika budowy. Ludzie prosz4, aby ta ulica nosila nazwp
komendanta Juliana Czuby, pochodz4cego ze Skroniowa, po wojnie wiqzionego na Syberii.
Jego losy s4 przedziwne - pól roku szedl boso z Syberii, doszedl do Wilna w momencie, gdy
ogloszono amnestig dla wigániów tego typu, co on."
Pani Szreniawa spytala jak4 nazwQ ma ulica nowoprojektowana, bo ludzie tego nie wiedz4.
Pan Burmistrz Nowak odpowiedzial,2e Kacpra Nimirskiego.

Posiedzenie Komisji zakohczylo sip o godz. l3:35.

Protokolowala

Edyta Paútak
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Przewodniczqcy Kom isj i O iwiaty,
Zdrowia i Opieki Spolecznej
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Jan Ziebiríski


